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Enkel fråga – Provtagning av personal

I skrivande stund har det gått sex dagar sedan det gick att 
läsa i tidningen Gefle Dagblad att Gävle kommun ”bara 
testar nyckelpersoner”. Region Gävleborgs 
smittskyddsläkare citeras i tidningen och konstaterar att 
”Vi har kapacitet att provta fler”.

Det är oerhört viktigt att Gävle kommun nyttjar möjligheten 
att provta personal till fullo. Jag hoppas att Gävle kommun 
nu har kommit till bukt med detta och börjat nyttja den 
kapacitet som finns.

Med anledning av ovanstående frågar jag 
Omvårdnadsnämndens ordförande Elisabeth Carlson 
Cederholm (C):

Testar Gävle kommun så många som vi har möjlighet till att 
testa?

William Elofsson, kommunalråd i opposition (M)


